
Zápisnica č.10/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 22. 11. 2010 na SvF STU v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Dušan Bakoš, Ivan 
Kotuliak (prodekan FIIT), Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľubica 
Vitková, Jozef Peterka (prodekan MtF), Pavel Timár, Vladimír Kovár 

 
Neprítomný:  Juraj Česelský 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Podklady k hodnoteniu STU v oblasti vedy, techniky a umeleckej činnosti (pror. 

Redhammer) 
2. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
3. Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS v roku 2009/2010 (pror. Petráš) 
4. Návrh harmonogramu akad. roku 2011/2012 (pror. Kalužný) 
5. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
6. Stav projektov 5.1/02 a 5.1/03 - budovanie infraštruktúry VŠ a modernizácia ich 

vnútorného vybavenia za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu ( pror. 
Janíček) 

7. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS v roku 2009/2010 (pror. Petráš) 
3) Návrh harmonogramu akad. roku 2011/2012 (pror. Kalužný) 
4) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 (pror. Kalužný) 
5) Stav projektov 5.1/02 a 5.1/03 - budovanie infraštruktúry VŠ a modernizácia ich 

vnútorného vybavenia za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu ( pror. 
Janíček) 

6) Stav prípravy 5. reprezentačného plesu STU (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K dátumu rokovania neboli termínované žiadne úlohy  
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
K bodu 1 Podklady k hodnoteniu STU v oblasti vedy, techniky 

a umeleckej činnosti (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Materiál k tomuto bodu rokovania sa pripravuje aj na rokovanie Vedeckej 
rady STU, informoval ústne. V publikačnej činnosti sme poklesli 
v najdôležitejších kategóriách (najviac bodovaných). Dá sa očakávať pokles 
dotácie oproti stavu v minulom roku. 40 % prostriedkov v dotácii je 
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viazaných na publikačnú činnosť. Projekty ŠF sa pravdepodobne nebudú 
započítavať do dotácie. 

Rektor Báleš: Požiadal dekanov jednotlivých fakúlt, aby podali vysvetlenie príčin poklesu 
publikačnej činnosti na jednotlivých fakultách STU. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Pripomenul, že v uplynulom roku sme vyvinuli málo úsilia na pozmenenie 
kritérií týkajúcich sa publikačnej činnosti. 

Dekan FCHPT  
STU Bakoš: 

Najviac sú hodnotené monografie. Avšak, ak sa uvedie, že kniha slúži ako 
učebný text, automaticky sa preradí do kategórie učebníc, ktoré sú menej 
hodnotené. 

 
Úloha KR STU č. 1/10/2010  
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU podať ústne vysvetlenie poklesu publikačnej 
činnosti za príslušnú fakultu. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 29. 11. 2010 
 
Stanovisko KR STU č. 1/10/2010  
KR STU berie na vedomie materiál „Podklady k hodnoteniu STU v oblasti vedy, techniky 
a umeleckej činnosti“. 
 
 
K bodu 2 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál na rokovanie KR STU. Dekan FIIT STU Molnár 

aj keď je neprítomný osobne na rokovaní, túto správu overil. Je reálne 
dokončiť hrubú stavbu v roku 2011. Problém je s interiérmi, IKT a nábytkom. 
Negatívna je aj správa z MŠ SR o znížení kapitálových výdavkov o cca 66% 
oproti minulému roku. Situácia je vážna. 

Rektor Báleš: Pripomenul skutočnosť, že uvedené investície nebude možné realizovať 
z centrálnych zdrojov STU. To sú peniaze pre všetky fakulty STU, nie len 
FIIT STU. FIIT bola viackrát vyzývaná, aby sa aktívne zaujímala 
o financovanie tejto stavby. Fakulta nepodala napr. ani 1 projekt zo ŠF EÚ 
napr. na IKT, čo bolo možné. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/10/2010  
KR STU berie na vedomie materiál „Stav výstavby FIIT STU“. 
 
 
K bodu 3 Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS v roku 

2009/2010 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál – situačnú správu obsahujúcu vyhodnotenie 

účasti učiteľov a študentov STU po jednotlivých fakultách na mobilitách 
v rámci programu Erasmus. Súčasne je tam aj prehľad o počtoch prijatých 
zahraničných študentov v jednotlivé fakulty v rámci tohto programu. 
Uviedol aj riešenie jednotlivých nedostatkov a sťažností, súvisiacich 
s vycestovaním resp. pobytom v zahraničí v rámci programu Erasmus. 
Upozornil dekanov na nepriaznivé číselné údaje v niektorých tabuľkách – 
málo mobilít. 
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Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

V rámci mobilít Erasmus je potrebné vyriešiť aj adekvátne ubytovanie 
prijímaných študentov a učiteľov. Odpovedal prorektor Janíček: všetky 
požiadavky, ktoré boli v tomto smere zaslané boli vyriešené 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Na fakulte evidujú relatívne nízky záujem učiteľov o mobility. Je potrebné 
pôsobiť na učiteľov, aby boli veľkorysejší pri uznávaní kreditov študentov 
získaných v zahraničí. Zvyšuje sa počet prijímaných študentov na SvF na 
mobility zo zahraničia. Ako túto vec hodnotiť a honorovať pre učiteľov. 

Rektor Báleš: Veď predsa kritériá pre vysielanie študentov na mobility sú jasné, podpisuje 
sa zmluva. Nemôže sa to riešiť po skončení mobility. Pre seriózne vysoké 
školy už mobility pre učiteľov nie sú až tak atraktívne. Informoval dekanov 
fakúlt STU o finančných prostriedkoch z MŠ SR, ktoré by bolo možné použiť 
aj na účely mobilít. Predloží príslušný návrh na rozdelenie na fakulty a po 
schválení v AS STU sa to môže realizovať. 

Pror. Kalužný: Každú mobilitu treba riešiť vopred a pripravovať ju. Dôležitú úlohu tam hrá 
garant predmetu. 

Dekanka FA 
STU Vitková: 

Na FA STU to funguje tak, že predmety absolvované v zahraničí uznáva 
garant. Nemajú s tým zatiaľ problémy. Majú definované kritériá výberu – sú 
viaceré, nielen jazyk. Problémy robí dofinancovanie učiteľských mobilít, boli 
nútení vytvoriť si na fakulte na tento účel fond. 

Dekan SjF 
STU Šooš: 

Mobility sa na SjF postupne zvyšujú. Informoval o úspešnej akcii fakulty – 
prezentácia fakulty vo Francúzsku. Navrhuje takúto akciu robiť aj na 
univerzitnej úrovni. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/10/2010  
KR STU berie na vedomie vyhodnotenie účasti STU na programe ERASMUS 
v akademickom roku 2009/2010. 
 
 
K bodu 4 Návrh harmonogramu akad. roku 2011/2012 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný návrh harmonogramu akademického roku 2011/2012. 

Nikto z prítomných nemal k návrhu žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie KR STU č. 1/10/2010  
KR STU schvaľuje harmonogram akademického roku 2011/2012 bez pripomienok. 
 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 2010/2011 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu, v rámci ktorej zhodnotil prijímacie konanie na 

fakultách STU podľa jednotlivých stupňov VŠ štúdia. Upozornil na nutnosť 
akreditovať študijné programy, ktoré sa vyučujú na detašovaných 
pracoviskách.  

 

 
Stanovisko KR STU č. 4/10/2010  
KR STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akad. rok 
2010/2011. 
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K bodu 6 Stav projektov 5.1/02 a 5.1/03 - budovanie infraštruktúry VŠ a 
modernizácia ich vnútorného vybavenia za účelom zlepšenia 
podmienok vzdelávacieho procesu ( pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Informoval hlavne o stave projektov univerzitného charakteru č. 5.1/02 

a 5.1/03. Upozornil však aj na problémy s administráciou a verejným 
obstarávaním na ostatných projektoch ŠF a potrebné je stretnutie s dekanmi 
fakúlt, aby sa zabránilo neoprávneným výdavkom. 

 

Rektor Báleš: Na základe uvedeného zvolal stretnutie zúženého Kolégia rektora na tému 
Projekty zo ŠF EÚ na pondelok 29.11.2010 o 10:00 hodine na rektoráte 
STU. 

 

 
Stanovisko KR STU č. 5/10/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o stave projektov ŠF EÚ. 
 
 
K bodu 7  Rozličné 
 
1) Kvestorka Žideková: 

Predložila na rokovanie KR STU úpravu dotácie ku dňu 26.11.2010. Upozornil dekanov, 
že je nutné zadať do AIS všetky informácie o doktorandoch, lebo posledný štvrtok 
v mesiaci sa tieto údaje sťahujú na MŠ SR. Ohľadom rozdelenia 30 tis. EUR z MŠ SR 
navrhla rozdeliť ich rovnakým spôsobom ako sa delila dotácia. V hlasovaní sa 5 dekanov 
vyslovilo za tento návrh. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/10/2010  
KR STU schvaľuje úpravu dotácie ku dňu 26.11.2010. 
 
2) Prorektor Finka: 

Predložil návrh ocenení – udelenie Plakety STU pri príležitosti významného životného 
jubilea doc. Miroslavovi Bobríkovi a Ing. Vladimírovi Kovárovi. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/10/2010  
KR STU súhlasí s udelení, Plakety STU pri príležitosti významného životného jubilea doc. 
Miroslavovi Bobríkovi a Ing. Vladimírovi Kovárovi. 
 
3) Prorektor Kalužný: 

Upozornil, že došlo k k zmene termínu promócií PhD. študentov. Promócie budú 
v utorok 14.12.2010 o 10:00 resp. o 14:00 hodine v Aule D. Ilkoviča na Mýtnej ulici 
v Bratislave. 

 
4) Prorektor Redhammer: 

Informoval o nasledujúcom rokovaní Vedeckej rady STU, ktorá bude 6.12.2010 a bude 
ukončená obedom. 

 
5) Prorektor Petráš: 

Informoval o stave organizácie 5. Plesu STU, odovzdal dekanom pozvánky, plagát 
a ostatné informácie o konaní plesu. Požiadal ich o súčinnosť a propagáciu tejto akcie na 
fakultách. 
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6) Predseda UOO STU Kovár: 

− Informoval, že Európska odborová konfederácia organizovala akčné dni. 
V budúcnosti sa očakávajú ďalšie protestné akcie aj u nás. 

− KZ vyššieho stupňa nie je ešte uzavretá. Napriek tomu odovzdal rektorovi STU 
návrh textu KZ na rok 2011, ktorý vypracoval výbor UOO STU. 

 
7) Jozef Peterka prodekan MtF STU: 

Všetkým členom KR STU odovzdal pozvánku dekana MtF STU na novoročné stretnutie.
 
8) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Informoval, že SvF STU v roku 2010 vyplácala načas doktorandské štipendiá ako aj 
10% bonus a v rámci terajšieho návrhu riešenia by na to fakulta doplatila. Rektor STU 
prisľúbil prešetrenie tejto situácie. 

 
9) Dekanka FA STU Vitková: 

Vyrovnávanie výkonov medzi fakultami STU je pre tento rok uzavreté ale pre 
budúcnosť má názor, že hodinová sadzba je privysoká.  
Odpovedal rektor STU Báleš: Navrhol dekanke Vitkovej podať konkrétny návrh na 
zmenu sadzieb a v prípade, že ho schváli AS STU, bude platiť. 

 
10) Dekan SjF STU Šooš: 

− Uviedol, že chyby v údajoch o doktorandoch sú aj na rektoráte STU nielen na 
fakultách. 

− V prípade, že všetci zamestnanci fakulty by sa prihlásili na komplexné prehliadky 
v rámci PZS, fakulta nebude mať dosť financií na tento účel. Odpovedal rektor STU: 
Ak fakulta nebude mať v soc. Fonde dosť financií, STU to vydotuje z centrálnych 
zdrojov. 

− Pozval na otvorenie nového laboratória dňa 23.11.2010. 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. dekan FCHPT STU 
 
 
prof. Ing. arch. Maroš  FINKA, PhD. prorektor STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


